
     Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374  

     PROTOKOLL NR 8 2024  
   Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 7 maj 2024    

     kl.19.30 

Närvarande:  
Vice Ordförande: Fredrik Nilsson  
Ordinarie ledamöter: Lena Petri, Aleksandra Palumbo, Marika Pontén, Johanna Hampf, 
Stefan Mörk, Doris Backe                 

                                       Suppleanter: Ann-Louise Lindgren, Frida Nordlander, Camilla Waltersson   
             Anmält frånvaro: Maria Dellham, Mona Plånborg Grenholm, Lillan Holmberg  
                              

     

§104 Mötets öppnande  
 Vice ordförande Fredrik Nilsson öppnade mötet kl.19.44 

§105 Val av mötesordförande 
Fredrik Nilsson valdes Ull mötesordförande 

§106 Val av sekreterare 
För deVa möte valdes Camilla Waltersson som sekreterare 

§107 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes   

§108 Val av justerare 
Lena Petri valdes aV justera dagens protokoll  

§109 Föregående protokoll  
Justeras senast vid nästa styrelsemöte 

§110 Ekonomisk rapport  
Ekonomisk rapport 23/4 visar aV ekonomin är fortsaV god. 

§111 Medlemsrapport  
Marika Pontén informerade aV det är en fortsaV svag posiUv medlemsutveckling.  

§112 AU beslut 
Finns inga 

§113 Rapporter från KommiSéerna 
- KommiSén för Avel och hälsa  

• Avrapporterade om nya standarden. Kommer aV behålla nuvarande utställningsregler med 
förändring av CACIB utdelningen. 

• RUU: Doris Backe och Ann-Louise Lindgren planerar möte. 
Vi tackar ChrisUna Anehagen för goV arbete! 

- KommunikaWonskommiSén 
• Johanna Hampf avrapporterade arbetet ned aV ta fram en gemensam grafisk profil för SPK 
• Lena Petri och Malin Hult håller på aV göra vissa uppdateringar på hemsidan just nu. 

Förhoppningen är aV den ska vara enklare aV navigera på och aV den kommer aV fungera 
bäVre ihop mobilen. 

• Fredrik Nilsson kommer aV Ullsammans med Johanna Hampf skriva kort om nya 
färgstandarden. DeVa läggs in på ledarsidan i nästa pudelnyV från centralstyrelsen. 

- TävlingskommiSén 
• Beatrice UVerström fortsäVer aV ansvara för årslistorna. 

- SamordningskommiSén 
• Arbetet har påbörjat så småV och vi kommer aV prioritera användande av Styrelseportalen. 

§114 Vad händer med renrasiga hundar 



Vi ser oroväckande på aV vissa länder i Europa är på väg aV förbjuda flera raser. 

§115 Rapporter 
Marika Pontén närvarade på en föreläsning som Marie Dahl hade om pudelns färger. Styrelsen tyckte aV 
deVa var intressant och eV beslut togs om aV Fredrik Nilsson ska ta kontakt med Marie Dahl för aV fråga 
om hon kan skriva en arUkel Ull PudelnyV.   

§116 Inkomna skrivelser 
Inkomna under månaden är omhändertagna av Lena Petri. 

§117 Inkomna protokoll från avdelningar och SKK 
Vi bordlägger den punkten Ull nästa möte. 

§118 Beslutslista 
Nu när standarden ändras så kommer vi aV ändra vår policy enligt den nya standarden. DeVa häver Udigare 
policys som beslutats i pudelklubben och gäller från 1/8 2024. 

§119 Kommande möten 
Måndagen 3/6 kl19:00 
Tisdagen 2/7 kl19:30 
Tisdagen 23/7 kl19:00 
Tisdagen 13/8 kl19:00 
Tisdagen 3/9 kl19:30 
Tisdagen 1/10 kl19:30 
Tisdagen 5/11 kl19:30 
Tisdagen 3/12 kl19:30 

  
Avslutning   
Mötet avslutades kl.21:03  

  
_______________________________________  ________________________________________  

Camilla Waltersson, sekreterare  för mötet                       Fredrik Nilsson, ordförande för mötet 

_______________________________________  
Lena Petri, protokolljusterare  
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